
   Bez obalu s KATE ŘINOU KONEČNOU
Mají po Fialov ě vládě zůstat hned dv ě spálené zem ě? 
Stačilo!

Tentokrát začneme zprávou, která mě nadzvedla ze židle úplně
nejvíc.  Ministerstvo  obrany  totiž  zveřejnilo  kompletní  seznam
vojenské  techniky  a  materiálu  dodaných  na  Ukrajinu.  A  těm
částkám neuvěříte.  Fialova vláda od začátku  konfliktu  v  únoru
2022 do října letošního roku poslala na Ukrajinu zbraně v celkové
hodnotě  přes  6  miliard  korun!  4  helikoptéry,  12  raketových
systémů,  62  tanků,  131 bojových vozidel,  17  tisíc  min,  přes 4
miliony  nábojů  a  další  vybavení  bylo  za  poslední  rok  a  půl
posláno  na  Ukrajinu  pod  domnělou  záminkou  zachování

světového řádu.  Fialova vláda cítí  potřebu spasit  svět  a  vůbec jí  nevadí,  že  po  ní
zůstává jen spálená země. Tedy vlastně dvě.
Zkouší, co sneseme?
Nemocné české ekonomiky si navíc všímá už i zahraniční tisk. Německý deník Die
Welt označil Českou republiku právem za nemocného muže Evropy s připomenutím,
že  Česká  ekonomika  se  jako  jediná  z  27  ekonomik  EU  ještě  nedostala  na
předpandemickou úroveň. Zasekli jsme se reálně někde kolem roku 2018. A alarmující
je také výhled, když podle zprávy z šetření Hospodářské komory české ekonomice
hrozí, že bude sevřena mezi konkurencí chudších zemí s nízkými mzdami a bohatých
zemí s vyspělými technologiemi. Ekonomové se shodují na tom, že Česko potřebuje
nový ekonomický model, pod Fialovým vedením ovšem schytáváme jen ránu za ránou,
zatímco miliardy ze státního rozpočtu míří na Ukrajinu. Jako kdyby vláda pokoušela,
kolik toho občané České republiky ještě snesou.
A že toho musí snášet až až v mnoha oblastech. Dalším kritériem, ve kterých jsou lidé
u nás v roli rukojmích nadnárodních korporací a vláda není schopná se za ně postavit,
je otázka mobilních dat. Problém, který se táhne už dlouhé roky a vláda opět neudělala
vůbec nic pro jeho řešení. A tak nám nezbývá nic jiného, než za internet v mobilu platit
až  desetkrát  více,  než  v  okolních  zemích.  Např.  v  Rumunsku  vychází  u  stejného
operátora – Vodafonu – gigabajt dat dvanáctkrát levněji.  Ve Velké Británii  jsou data
levnější  desetkrát,  ve Španělsku osmkrát.  U T-Mobilu pak stejný balíček vychází  v
Polsku na třetinu, v Rakousku pak jenom na desetinu toho, co u nás. Operátor O2 má
pak na Slovensku ceny poloviční. Jsou to necelé čtyři  roky od doby, kdy ministryně
Nováková za ANO 2011 vyřkla naprosto absurdní výrok, že za drahá data si mohou
Češi sami. Ministr  Síkela pak neříká a nedělá se situací nic. Možná i proto, že mu
stávající  situace přijde adekvátní.  Všichni asi  ještě  máme v paměti  jeho nechvalně
proslulý výrok, ve kterém si pochvaloval, jak je dobře, že levný plyn je minulostí. Čekat,
že by tento člověk snad něco udělal s cenou dat by tak bylo asi hodně naivní.
Čeká US byznys zklamání?
U plynu a energií se ostatně ještě krátce zastavme. Konkrétně u LNG, zkapalněného
plynu,  jehož největším  světovým  exportérem  jsou Spojené  státy a  kvůli  němuž se
mnozí  domnívají,  že  rusko-ukrajinský konflikt  a  v  jeho důsledku omezené dodávky
plynu z Ruska vlastně  ekonomicky hrají  Spojeným státům do karet.  Právě  do LNG
infrastruktury  nyní  Evropa  vráží  miliardy  a  do  budoucna  na  něj  sází  také  Česká
republika. Podle nové prestižní studie z USA – znovu opakuji z USA – se však tato
sázka  nemusí  vyplatit.  Přední  vědec  z  Cornellovy  univerzity  totiž  ve  své  analýze
konstatoval,  že  LNG je pro  planetu kvůli  úniku metanu emisně  mnohem horší  než
spalování  uhlí.  Analýza  zjistila,  že  produkce  skleníkových  plynů  je  v  důsledku
výrobního  procesu,  zpracování,  skladování  a  zaoceánské  dopravy  zkapalněného
zemního plynu LNG do Evropy a Asie, spojena s »ohromujícími čísly« úniku metanu,
když významně překračuje emise vzniklé spalováním uhlí. I při použití nejmodernějších
lodí a nejkratších tras jsou podle nejnovějších výpočtů profesora Howartha »nejméně o
24 procent vyšší« než při použití černého uhlí, přičemž v ČR spalované hnědé uhlí je
emisně jen o málo horší než černé. Zastánci zemního plynu přitom dosud tvrdili,  že
plyn nahrazující uhlí by mohl být mostem k udržitelné budoucnosti. Zveřejněná zpráva
tak může představovat velký otřes v celé energetické politice Evropské unie, stejně
jako ránu pro energetickou budoucnost České republiky. Podle aktuálního národního
akčního plánu čisté mobility má totiž počet plnících stanic s LNG v České republice
stoupnout do roku 2030 z aktuálních sedmi až na 30 míst.
Humanitární pauzu v Gaze
Pojďme  do  zahraničí.  Tam  bylo  totiž  zajímavých  událostí  v poslední  době  bylo
poměrně dost. 
Ve Španělsku se již potřetí stal premiérem socialista Pedro Sanchez, a to díky hlasům
katalánských  poslanců  výměnou  za  vyhlášení  amnestie  pro  katalánské  politiky
uvězněné po referendu o nezávislosti  z roku 2017. Z exilu se tak bude moci vrátit i
katalánský vůdce Carles Puigdemont. 
V Británii  byla  z vlády  vyhozena  ministryně  vnitra  Suella  Bravermanová,  která
kritizovala  policii  za  příliš  mírný  postoj  k obrovským  –  až  osmisettisícovým  –
propalestinským demonstracím. Bravermanová reprezentuje krajní pravici, která se jí
snaží prosadit do vedení Konzervativní strany místo umírněného pravicového premiéra
Sunaka,  který  nyní  do  vlády  na  místo  ministra  zahraničí  vrátil  bývalého  premiéra
Davida  Camerona.  To  jí  však  pravděpodobně  neuchrání  před  porážkou  v příštích
volbách, neboť Labouristická strana nyní v průzkumech vede až o 15 bodů. Její lídr,
Keir Starmer, však nyní čelí ostré kritice ze strany levicového křídla za to, že se stále
bojí ve válce v Gaze prosazovat příměří.
Tato  témata  jsou  však  v českých  médiích  zmiňována,  i  když  jen  okrajově.  Zatím
hrobovým tichem však reagovala média i čeští politici na zcela průlomovou rezoluci
Rady  bezpečnosti  OSN,  které  se  až  na  pátý  pokus  podařilo  najít  kompromis  a
odhlasovat  výzvu  k urgentní  humanitární  pauze  ve  válce  v Gaze.  Pro  tuto  rezoluci
č.2712 hlasovalo 12 členů Rady bezpečnosti OSN, nikdo nebyl proti. a 3 státy (USA,
Británie a Rusko) se zdržely. 

 Rezoluce požaduje pauzu,  aby OSN agentury mohly bezpečně  dopravit  potřebné
pohonné  látky,  léky,  vodu  a  potraviny  »nutné  k zajištěnípřežití  obyvatel  Gazy«.
Rezoluce  současně  vyzývá  k »bezpodmínečnému  propuštění  všech  rukojmí
zadržovaných Hamásem a dalšími  skupinami,  především dětí«.  V té  souvislosti  je
třeba  připomenout,  že  generální  tajemník  OSN  Antonio  Guterres  útok  Hamásu
odsoudil, ale zdůraznil, že konflikt nelze datovat od 7. října, ale od začátku okupace
Palestiny.                                     .
Stačilo! Už brzy se dozvíte víc
  Chtěla bych vás rovněž požádat, abyste si do kalendářů už teď zapsali datum  
4. prosince, kdy na tiskové konferenci, kterou budeme přenášet živě i na sociálních
sítích,  představíme  programové  priority  i  osobnosti  volební  koalice  STAČILO!,  jíž
jsem  součástí  a  s níž  se  budeme  ucházet  o  hlasy  pro  volby  do  Evropského
parlamentu! 

Komunisté jdou do evropských voleb v koalici STA ČILO!

S  cílem  výrazně  posílit  suverenitu  České  republiky,  potlačit  bující  aktivistickou
byrokracii  EU  či zastavit  financování  válek  se  dnes  Komunistická  strana  Čech
a Moravy stala zakládajícím členem nové koalice pro volby do EP v roce 2024.
Koalici  s názvem  „STAČILO!“,  která  je  otevřena  spolupráci  s dalšími  osobnostmi
z levicových  a vlasteneckých  stran  a hnutí,  povede  současná  europoslankyně
a předsedkyně KSČM Kateřina   Konečná.
Komunisté  iniciovali  vznik  koalice  STAČILO!  s cílem  spojit  levicové  a vlastenecké
strany  a hnutí,  kterým  není  lhostejné  postavení  České  republiky  v Evropské  unii,
cenzorské  praktiky,  vyhazování  peněz  za  zbrojení  či neefektivní  sociální  politika
vedoucí  k propastnému rozdílu  minimálních  mezd v rámci  EU,“  řekla  předsedkyně
KSČM Kateřina Konečná.

Sliby  chyby  aneb  Jak  vládnoucí  p ětikolka  vnímá  a
interpretuje realitu

Vzpomínáte  si,  jak  naši  propagáto ři  euroatlantických,  tedy
jediných správných hodnot ješt ě nedávno minimáln ě dvakrát
denn ě  vypoušt ěli  do  ve řejného  prostoru  hlášky  o  tom,  jak
Rusko z ůstalo  na sv ětě  zcela osamocené a »pes by od n ěj
kůrku nevzal«? Jak prorokovali jeho brzký bankrot a t etelili se
přitom radostí? No, te ď  už je zcela z řejmé, že v čele našeho
státu stojí opravdoví neum ětelové, neschopní vnímat realitu a
s prognostickými  schopnostmi  asi  na  úrovni  Miroslav a
Kalouska, který se již v pr ůběhu sv ětové finan ční krize coby
»nejlepší  mistr  financí«  sekl  s odhadem  vývoje  hrub ého

domácího  produktu  ve  státním  rozpo čtu  hned  o celých  dev ět  procentních
bodů…
Jaká je dnes skutečnost? Abych nebyl podezřelý z šíření ruské propagandy, pomohu
si články ze dvou západních médií,  jež ani vzdáleně nemohou být považována za
sympatizující s Putinem nebo čímkoliv, co pochází z východu.
Nejprve  si  agentura  Bloomberg s odvoláním na studii  Kyjevské ekonomické školy
(KSE) posteskla, že Rusko minulý měsíc vyvezlo téměř všechny své dodávky ropy za
cenu,  která  překračovala  cenový  strop  60 dolarů  za  barel  stanovený  skupinou
vyspělých  zemí  G7.  Označila  to  za  poslední  známku  toho,  že  západní  sankce
nedokážou omezit přístup Moskvy k financím pocházejícím z prodeje ropy.
Podle studie KSE totiž cena ropy, která se vyváží z hlavních ruských přístavů, dosáhla
v průměru 79,40 USD za barel, přičemž nad stanoveným stropem se jí prodalo přes
99 procent. Navíc bylo podle studie v říjnu téměř 30 % veškeré ruské ropy přepravené
po moři pojištěno v zemích G7, Evropské unie či v jiném západním státě, což měly
sankce zcela znemožnit.
Francouzský  list  Le  Monde  pak  pro  svůj  článek  přímo  zvolil  titulek  »Rusko  se
vyrovnalo se západními sankcemi«. Uvádí v něm, že Rusku se podařilo odolat tlaku
západních zemí a dosahuje dobrých výsledků  i  na  frontové linii.  Podle Le Mondu
téměř všichni analytici konstatují, že Rusko zvládlo všechny otřesy, včetně těch, které
bylo obtížné předvídat.
»Tato hodnocení jsou v příkrém rozporu s apokalyptickými prognózami, které se o
Rusku objevily  v  první  polovině  roku 2023,« uvedl  list  a  zdůraznil,  že  ekonomická
katastrofa,  kterou západní experti  Rusku předpovídali,  nenastala. »Rusko vykazuje
stabilní  finanční  výsledky,  ekonomika  země  se  přizpůsobila  sankcím  díky  pomoci
jiných zemí,« dodal Le Monde.
Zároveň si všiml nejen toho, že se Rusku podařilo vyhnout mezinárodní izolaci, s níž
Západ počítal, ale i vnitrostátní stability v sociální a politické sféře.
Tolik západní tisk. Začal jsem vnímáním či spíše nevnímáním reality a prognostickými
(ne)schopnostmi,  a tak s nimi  také skončím. Mám už totiž téma na další  podobný
sloupek,  pro  který  s pravděpodobností  hraničící  s jistotou  získám  materiál  někdy
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počátkem příštího roku. Námět mi poskytli »signalista« Petr Fiala a někteří jeho věrní
»ekonomové« ujišťováním, že »strašení« výrazným zdražením elektřiny v příštím roce
není na místě, naprosté většině lidí stoupne její cena maximálně o jednotky procent…
                                                                                                          iportal    Ivan Cinka

Náš život ztrácí smysl. (Názor přemýšlivého člověka)
Je  neuvěřitelné,  jak  se  Američanům  ve  spolupráci  s  Anglosasy
podařilo zotročit a zmanipulovat celou Evropu a vehnat proti sobě
do války dva největší slovanské národy.
Žasneme, že synové a vnuci hrdinů Ruska a Ukrajiny, kteří v boji
proti hitlerovským zrůdám bok po boku společně umírali ve Velké
vlastenecké  válce,  zabíjí  dnes  jeden  druhého  jako  nesmiřitelní
nepřátelé.  Jak se mohlo stát, že i zbývající slovanské národy stojí
na straně  nejděsivějšího predátora světa USA a v roli užitečných
idiotů  eskalují  válku zasíláním zbraní  a  bojové techniky,  čímž si
kopou vlastní hrob, protože pokud se válka přehoupne přes hranice

Ukrajiny, budeme my a další slovanské národy první na ráně.
 A Amerika si nad svým zvráceným dílem mne ruce v bezpečné vzdálenosti od válečné
zóny. Válka, v níž umírají Slované přinese USA bohatství, zatímco Češi a další nejen
slovanské země budou za Ameriku umírat, v lepším případě zchudnou a stanou se na
Americe závislé
Nikdo  jsme  dříve  nechápali,  jak  mohl  Hitler  zmanipulovat  k  válce  celé  Německo.
Pochopili jsme až dnes, když vidíme, co se to s námi stalo. 
 Mnozí  z  nás  už máme díky historickým pramenům téměř  hmatatelnou jistotu,  jak
děsivě  si  je  dnešní  zmasírovaná  společnost  podobná  bezohledností,  nenávistí  a
cenzurou, s tou, která předcházela druhé světové válce. Jen jsme ve své nenávisti
místo Židů udělali lovnou zvěř z Rusů. Ti už se bojí z obavy o svoji bezpečnost někde
promluvit.  Všude,  kde se co šustne se hodí  na Rusy,  ruské špiony,  agenty a když
náhodou na chodníku vyšlápneme hovno, určitě ho tam nastražili Rusové.
Vyženeme ruské studenty ze škol, dáme jim výpověď z práce, z pronájmu, vyhostíme
je, rozbijeme jim výlohy jejich obchodů a také ústa znemožníme podnikání, vyřadíme je
ze sportovních soutěží, uvalíme na ně zdrcující sankce, natlačíme se na jejich hranice,
až nakonec Rusko doženeme k použití jaderných zbraní.
 Je tragikomické, jak se modlíme, aby nezačala třetí světová válka a neuvědomujeme
si, že už v ní jsme. Je úplně jedno jestli fyzicky nebo materiálně,  protože zasíláním
zbraní  do  válečného  konfliktu  se  stáváme účastníkem  války.  Vina  za  to,  co  bude
následovat v příštích týdnech a měsících padá na USA, Evropu, na nás Čechy.
 Jak tady nedávno napsal jeden z účastníků FB: "Nepochopili jsme, že svět ovládli ti
nejhorší z nejhorších. Psychopati, sociopati, hadi v oblecích, svině, co si neváží jiného
života, než toho svého.
Naučili nás překročit chudáka ležícího na ulici, naučili nás nevnímat problémy druhých,
donutili  nás  zapomenout,  že  to  nejkrásnější  a  nejdůležitější  v  životě  je  přátelství,
porozumění, ohled, láska a úsměv.                                                      režisér Jiří Strach

                        LUDVÍK SVOBODA  6
K našemu vojsku přibývali noví dobrovolníci – hlavně z řad Volyňských Čechů, takže
od  18.5.1944  byl  vytvořen  už  celý  armádní  sbor,  jehož  velitelem   byl  ustanoven
brigádní  generál  Jan  Mikuláš  Kratochvíl. Přiblížila  se  největší  horská  operace  2.

světové války Karpato-dukelská. Zámysl, schválený naší vládou a
Sověty byl výborný. Bylo připraveno Slovenské národní povstání.
Dvě slovenské divize, rozmístěné v šíři 100 km u východní hranice
měly obsadit horské průsmyky a bránit je do příchodu rudé armády.
Povstání  však  vypuklo  předčasně  29.  srpna  1944,  v  době,  kdy
vláda Slovenského štátu dala souhlas ke vstupu německých vojsk
na  Slovensko.  Armáda  ihned  obě  divize  odzbrojila,  povstání
potlačila,  povstalci  museli  přejít  na  partyzánský  způsob  boje.

Fronta byla v té době v přehůří Karpat. Pouhé 4 dny zbyly na přípravu útoku, který měl
za  cíl  překročit  hory  a  spojit  se  s  povstalci.  Karpaty  bránily  2  armády s  dokonale
vybudovanou  obranou  do hloubky 50 km, terén nahrával obráncům. Až po zahájení
operace bylo zjištěno, že s pomocí Slováků se nedá počítat. Dne 8.9. 1944 útok začal
mohutnou dělostřeleckou přípravou, po ní bylo dobyto prvé obranné pásmo. Kromě
Krosna, které bylo nutno obejít. Bránilo pak komunikaci, postupovat se muselo lesními
cestami,  které  neumožnily  používat  těžkou  techniku.  Němci  přisunuli  další  posily,
celkem 4 divize o 12.500 mužích. Naši útočili v sestavě ruské armády. Dne 9. září v
nebojové sestavě postupovala  1. a 3. brigáda do prostoru, o kterém se domívali, že
mají pod kontrolou Sověti. Dostali se do dělostřelecké palby,  utrpěli těžké ztráty asi
600  mužů,  3.  brigáda  přestala  vůbec  existovat.  Jak  ruští  velitelé,  tak  i  generál
Kratochvíl  byli  odvoláni,  nadále  velel  sboru  generál  Svoboda.  Po  zdlouhavých  a
krvavých bojích byla postupně dobyta další obranná pásma. Naši konečně po těžkém
boji  o  Hyrowu  horu  pronikli  na  naše  území  a  osvobodily  prvou  obec  -  Vyšný
Komárník. Armádní  generál Ludvík  Svoboda  o  tom  napsal:  „Hyrowa  hora  byla
poslední a nejzávažnější překážkou na cestě k naší hranici. Vyžádala si mnoho obětí.
Hrdinskou smrtí tam padl i velitel 1. praporu štábní kapitán Kholl. Byl to výtečný velitel,
odvážný, dobrý, spravedlivý, vzácný člověk. Dobře si ve všech bojích počínal. Svůj
prapor dovedl až na vrchol Hyrowy hory. Při  jejím obsazování byl úlomkem granátu
zasažen přímo do hlavy.“  28. října se natolik zhoršilo počasí, že útočící vojska byla
nucena přejít do dočasné obrany.
 Dukelská oprace tak díky krajně nepříznivým okolnostem nesplnila hlavní cíl. Přesto –
po  dlouhou  dobu  vázala   20  divizí,  které  nemohly  být  použity  jinde.   Hitlerovcům
přivodila obrovské ztráty – na 52.000 mtrvých či nezvěstných, 26.000 zajatých vojáků,
zničena byla spousta techniky. I naši přinesli velké oběti – padlo jich 1.800, bylo 4.500
zraněných,  sbor  přišel  o  většinu  velitelů.  Byla  také největší  oprací  československé
armády v historii.
Postupné  osvobozování  pokračovalo.  Z  Anglie  byli  povolání  důstojníci  k  doplnění
velitelského  sboru,  velením  sboru  byl  pověřen  generál  Karel
Klapálek. Ludvík  Svoboda   v  lednu  1945  zřídil   OBZ-  vojenské
obranné  zpravodajství,  na  přání  Sovětů  pověřil  vedením  Reicina.
Sbor  se probojoval  celým Slovenskem. Dělostřelci  se vyznamenali
jednak  u  Jasla  při  osvobozování  Krakowa,  dále  pak  v  Ostravské
operaci, tedy také při osbození území českého. Dne 4. května 1945
naše  vláda  přijala  tzv.  Košický  vládní  program.  Benešův  přístup,
navazující na odkaz prvé republiky a liberální smýšlení, ve spojitosti s
vývojem války i smlouvou o spojenectví se Sovětským Svazem z roku
1943, dával možnost pokračovat u nás cestou socialistickou. Ludvík Svoboda byl v
prvé vládě  ustanoven jako nestraník ministrem obrany. Hned 10.5.  byl povýšen na

divizního, 1. srpna na armádního generála. O tragické smrti svého syna se dozvěděl
Svoboda v době nejtěžších bojů na Dukle. Se svou ženou a dcerou se poprve setkal
až 9. května 1945 v Podivíně na Moravě.                                                Pavel  Hruban

PÍŠETE NÁM 
Kde je ta mesiášem V. Havlem  slibovaná PRAVDA a LÁ SKA ? 
Vládne nám koalice pomocí lží a nenávisti.
Pravda není movitý majetek, aby si jí  vládní politici,  umělci,  kde kdo přivlastňoval,
privatizoval  a nutil  celý národ vzývat  tuto jedinou "pravdu"  mnohdy nevzdělaných
zato  však  všehoschopných  lidí.  Západní  mainstream  není  věrohodný  pro  svojí
jednostrannou  informatiku.  Západní  i  náš  mainstream  je  v  podstatě  lhavou
propagandou sloužící manipulativnímu zlu. Každý jeden člověk se řídí svojí životními
zkušenostmi prověřenou pravdou. A brát lidem jejich vlastní pravdu a vnucovat jim
propagandou svojí vylhanou pravdu je počin hodný diktátorů a ne demokratů. Proto
tolik zášti a odporu všech zemí těmi západními dobráky kolonizovaných. Pravda nikdy
nebude na straně zla. Pravda v lidech chce mír, touží po míru a skutečné svrchované
svobodě.  Pravda  naprosté  většiny  světoobčanů  odmítá  války  západních  nenávisti
plných šovinistů a proto vzniká na východu Země uskupení BRICS. Je velice smutné
a silně depresivní neustále poslouchat tu západní šílenou válečnou propagandu, tu
jejich  více  než  nacionalistickou,  spíše  neonacistickou,  nenávist  k  jiným  národům,
která  vede do pekla  neustálých  válek.  Válek  chtivý Západ,  jeho bomby,  probouzí
sopky „boha podsvětí" Árese. Budou ti američtí váleční štváči konečně spokojeni až
se probudí jejich MEGA sopka v jejich národním parku Yellownstone? Ukojí výbuch
této  sopky konečně  a  zcela  ty americké  válečné štváče,  byznysmeny amerického
zbrojního průmyslu? 
Jaký to balzám na nervy vidět jak se pro-mírové a obchodní uskupení BRICS přátelí,
jak spolu tyto země, národy, rozvíjejí obchodní vztahy bez nenávisti a válek chtivosti.
Jak si projevují úct , zatímco naše vládní činitele, válečné štváče, ženou i domorodí
Afričané ze svých zemí. Naši pravicoví demokraté obdivují západní impéria, všechny
ty  válečné  okupanty  cizích  východních  zemí.  Obdivují  anglosaskou  Anglii,  ty 
kolonizátory, okupanty, masové vrahy Indů a vykrádače bohatství Indie. Indie dnes
bohatne  a  létá  na  Měsíc  i  na  Mars.  Chtěla  by  dnes  Indie  opět  pod  tu  západní,
anglickou, monarchistickou, provdoláskovou krutovládu? Rovněž celá Afrika a i Čína
poznala  to  obrovské „dobrodiní"  těch západních  nezištných  dobráků  a  proto  jsou
členy uskupení  BRICS a  proto  odmítají  tu  anglosaskou,  nacionalistickou válečnou
doktrínu USA, EU, NATO paktem, válkami a hospodářským embargy šířenou. MÍR je
víc než války.  PŘÁTELSTVÍ mezi národy je víc než ta americká, evropsko-unijní  i
česká nacionalistická nenávist .                                                             Eva Dolejšová 

 Pochod proti diabetu
  Den 14. listopad se  řadu let slavi jako Mezinárodní den diabetu. Kladenští diabetici 
tradičně již 20let organizují Pochod proti diabetu středem města, ku kladenské radnici.
 Vždy pro  upozornění  veřejnosti  používají  píšťalky,   transparent,  odznaky i  trička.
Upoutání  pozornosti  veřejnosti  na   problémy  diabetiků  i  života  s  diabetiky  je
záslužnou činností.  Eva Vlčková

Sešli jsme se na náměstí Svobody a pak jsme si před kladenskou radnicí zapískali.
(I když to na fotografiích není moc vidět, ale byli mezi námi i muži).

 

Okresní rada K ČP Kladno
                      P O Z V Á N K A
  na  Okresní sn ěm KČP   a   příslušník ů OSH 
                         K L A D N O
    dne 5. prosince 2023 ve 15.00 hodin 

   v rest. Pod Červeným bukem, Na Vyhaslém 
   Autobusové spojení MHD: linka č. 603  14:31  nám. Svobody –  V.Lanny 

Kalendá ře  KSČM na rok 2024 jsou k dostání na OV
KSČM v Kro čehlavech                Cena 70 K č

Milady Horákové 497 Kladno 2, tel.: 312 687 909, 72 5 646 013, 602 138 077  -
mail:  ov.kladno@kscm.cz  , WEB://http://kladno.kscm.cz   MIČ  47 437

Nevyžádané p říspěvky  nevracíme

  
Europoslankyn ě Kateřina KONEČNÁ, 

předsedkyn ě ÚV KSČM  přijede besedovat s ob čany
Kladenska    ve st ředu 6.prosince 2023   

v sále Bará čnického domu Kro čehlavy (U Meisner ů).
od 15,30 hod.

Chcete znát pravdivé informace, p řijďte.


